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 ראש המועצה  –: אבי הררי נוכחים

 סגן ראש המועצה  –דרור ריבובסקי            

 סגנית ראש המועצה  –לימור גיל שני            

 סגנית ראש המועצה  –זיו קמיני             

 חברה  –יוכי פרי             

 חברה  –שיר אידלסון              

 חברה  –מיגל אבינועם              

 חבר  –יוסי אלבז              

 

 חבר  –: זוהר אברמוב נעדרו

 חבר  –משומר לוי            

 חברה  –הילה קולט            

 

 גזבר המועצה  –: אשר שמע משתתפים

 יועמ"ש  –עו"ד קרן קדמי                 

 מנכ"ל המועצה  –אלי גטר                 

 

 על סדר היום: 

 מינוי נציגת ציבור לדירקטוריון המרכז הקהילתי  .1

 

 גיזום עצים ברחבי הישוב כולל מוס"ח  1544עדכון תב"ר מס'  .2

 

 שיקום גינה ציבורית ומתקני משחק בגן "בכר"  1606אישור תב"ר מס'  .3

 

 

 

 



 סדר היום: 

  לדירקטוריון המרכז הקהילתימינוי נציגת ציבור  .1

 

: נתבקשנו ע"י משרד הפנים למנות נציגת ציבור במקום שמואל שיר  אבי הררי

שמועמדותו לא אושרה ע"י משרד הפנים בשל תפקידו כיו"ר המועצה הדתית 

 שמעמיד אותו בניגוד עניינים. 

 העברנו לחברי המועצה את הקורות חיים של פטרסיה נוסן. 

 ת מועמדותה של פטרסיה. אני מבקש לאשר א

 

 פה אחד  :הצבעה

 

 גיזום עצים ברחבי הישוב כולל מוס"ח  1544עדכון תב"ר מס'  .2

 

  תוספת/הפחתה        תקציב מעודכן         תקציב מאושר                       

 

 תקבולים: 

 ₪  233,000             ₪ 483,000          ₪  250,000קרנות הרשות    

 ₪  233,000    ₪          ₪483,000             250,000סה"כ               

 

 תשלומים:  

 ₪  ₪233,000            ₪463,000            230,000עבודות קבלניות  

  ₪            0          ₪    20,000           ₪   20,000תכנון                 

 ₪  ₪233,000            ₪483,000             250,000סה"כ                

 

 אבי הררי: מדובר בעדכון תב"ר לגיזום עצים ברחבי הישוב. מבקש לאשר את התב"ר

 

  פה אחד  :הצבעה

 

 שיקום גינה ציבורית ומתקני משחק בגן בכר  1606אישור תב"ר מס'  .3

 תקבולים: 

  ₪ 300,000קרנות הרשות            

 ₪  300,000סה"כ                       

 

 

 תשלומים: 

 ₪  300,000עבודות קבלניות          

  ₪ 300,000סה"כ                         

 
 

 

 

 גן הספרייה יש מתקנים ישנים שגם הורידו אותם לא מזמן, אנחנו רוצים לשדרג. אבי הררי:

 

 ש"ח? 300,000-ב: מה אנחנו עושים שם זוהר אברמוב            

 



 : הכל שם ישן. זו הגינה המרכזית של אבן יהודה.שיר אידלסון

 

בגלל שמדובר בגן ציבורי בלב ליבה של אבן יהודה אני רוצה להציע לעשות תהליך  שני:-לימור גיל

 של שיתוף ציבור.

 

 גם אני כבר הצעת את זה. שיר אידלסון:

 

תף אופציות למתקנים ולשאול את הציבור איזה יש כל מיני אופציות. אפשר לש שני:-לימור גיל

 מתקנים הם מעדיפים.

 

 : יש כבר תהליךאבי הררי

 

 : זה בעבודהשיר אידלסון

 

 אני מציעה לעשות שיתוף ציבור ספציפי לגן הזה. לימור גיל שני:

 

אנחנו בתהליכים לעשות תהליך כזה, אנחנו ביישורת האחרונה לקראת הליכי שיתוף  שיר אידלסון:

 ציבור.

 

: לימור, אני מסכים עם מה שאת אומרת בנושא הליכי שיתוף ציבור כשמדובר בגן שכונתי, אלי גטר

לא גן כזה מרכזי. אפשר להגיד שנבחר שני חברי מועצה שיהיו שותפים. שיתוף ציבור לא רלוונטי 

 .כאן

 

 שיתוף ציבור זה שיתוף ציבור.שני: -לימור גיל

 

 אולי כן מה שהמנכ"ל הציע, שני חברי מועצה שישתתפו. זוהר אברמוב:

 

 : אבל עולים עוד רגע הטרקטורים, אמרתם שכבר מתחילים לעבוד.גל אבינועם-מי

 

 : מי אמר את זה?אבי הררי

 

 : אמרת טרקטורים, שופלים שיר אידלסון

 



: לקחתם את זה למקום שלא התכוונתי אליו, אם זה הקו אני מתנגדת לסעיף הזה עד שני-לימור גיל

 שיאושר שיתוף ציבור.

 

ושזה יכול להיות יותר, זאת אומרת  300,000: לפני רגע אמרת שאנחנו קובעים פה שיר אידלסון

 שאין עדיין תוכנית כאן. שעדיין לא נקבע בדיוק.

 

 מה זה תב"ר? אתם חברי מועצה זה תב"ר. אתם לא מבינים אבי הררי:

 

 : אנחנו רוצים לשדרג את הגן. תב"ר זה סכום כסף, זה לא שאומרים מה עושים ?אבי הררי

 

 : זו מסגרת תקציבית זה אומר שעוד אין תוכנית. התוכנית פתוחה להצעות או לא ?שיר אידלסון

 

: תב"ר זה סכום של כסף, זה לא מפרט איזה מתקנים יהיו. יש לנו איש מקצוע שאחראי על אבי הררי

 המתקנים בגנים הציבוריים ולפי הערכה שלו זה האומדן המשוער למתקנים בגינה הזאת. 

 

 לכן אנחנו שואלים אם התוכנית פתוחה שנוכל לעשות שיתוף ציבור שיר אידלסון:

 

חברי מועצה? להגיד איזה מתקן לעשות וכדומה? אין שום בעיה, זה : רוצים לשבת שלושה אבי הררי

לא מפריע. זה גן ציבורי שרוצים לשדרג אותו ליד הספרייה. מגיעים לשם הרבה הורים וילדים, 

 המתקנים ישנים ואנחנו רוצים לשדרג.

 

 : זה בדיוק שאנחנו אומרים. בעד התב"ר בכפוף לשיתוף ציבור.גל אבינועם-מי

 

 : אנחנו יודעים מה זה תב"ר. אולי כדאי שחברי מועצה יהיו שותפים למה ואיך.מובזוהר אבר

 

: זה לא שאנחנו רוצים לדעת בדיוק מה הולך להיות שם, אנחנו מציעים שהציבור יהיה שיר אידלסון

 שותף להחלטה מה הולך להיות שם.

 

דעות. בשביל זה יש  0009,: איזה ציבור? את יודעת כמה תושבים יש כאן? יהיה לנו זוהר אברמוב

 חברי מועצה

 

 : אנחנו כבר חצי שנה בתהליך להכניס את הטכנולוגיה המתאימה לשיתוף ציבור.שיר אידלסון

 

נכון אנחנו עובדים על זה, על איך עושים את זה. פה מדובר על גן קטן, מחליפים מתקנים  אבי הררי:

 לא הולכים לעשות שיפוץ. בינתיים, הנדנדות והמשחקים דורשים החלפה



 

 : זה פרויקט מושלם בשביל לראות מה זה שיתוף ציבור.שיר אידלסון

 

 מי בעד ? אבי הררי:

 

 ף ציבור.: בעד, בכפוף לשיתוגל אבינועם-מי

 

: אין כפוף. אנחנו יודעים שאם מאשרים עכשיו את התב"ר, לא ישתפו לא אותי, לא זוהר אברמוב

 אותך ולא את הציבור.

 

 אנחנו רוצים לשדרג ולתת לתושבים שלנו גן יפה.  אבי הררי:

 

 האם מותר לנו לבקש שהתב"ר יהיה בכפוף לשיתוף ציבור? שיר אידלסון:

 

 .על שתיהן תצביעו, ולהעלות הצעה נגדיתאת יכולה  קרן קדמי:

 

 : אתה מתנגד לזה?גל אבינועם-מי

 

 : לאאבי הררי

 

 : אז מה הבעיה.גל אבינועם-מי

 

 אתם קודם צריכים להצביע. :אבי הררי

 

 : אני לא רוצה לקבל החלטות בשביל התושבים אלא לשתף את הציבור.שיר אידלסון

 

 מי בעד אישור התב"ר? אבי הררי:

 

 בי הררי, יוכי פרי, זיו קמיני, זוהר אברמוב, יוסי אלבז, דרור ריבובסקי.: אבעד

 שני.-גל אבינועם, שיר אידלסון, לימור גיל-: מינגד

 

 

 



 

 

 יש לנו הצעה נגדית. מי בעד לאשר את התב"ר הזה בכפוף לשיתוף ציבור? שיר אידלסון:

 שני.-גל אבינועם, שיר אידלסון, לימור גיל-: מיבעד

 הררי, יוכי פרי, זיו קמיני, זוהר אברמוב, יוסי אלבז, דרור ריבובסקי.: אבי נגד

 

 .התב״ר מאושר בהתאם להצעת ראש המועצה

 .ה הנגדית לאישור התב״ר בכפוף לקיום הליך של שיתוף ציבור, נדחיתהצעה

 

 

 

 

 

 אלי גטר                                                      אבי הררי                       

  מנכ"ל המועצה                                              ראש המועצה                       

 


